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The Feminist Perspective in Lamalif (1965-1985):
A Historical Approach
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Abstract: This article focuses on the journal Lamalif, which is one of the magazines
that played a decisive role in structuring the socio-economic and cultural political fields
in Morocco from 1965 to 1985. This magazine has enabled writers and intellectuals to
open a “dialogue” channel through interposed texts. Through this channel, contributors
have described women’s socio-economic living conditions and have highlighted what
they considered as necessary changes to these conditions. Morocco’s history owes a great
deal indeed to this magazine, which reflects, at several levels, the changes that the country
underwent during these two decades.

Keywords: Women'’s history, Feminist press, Lamalif journal, Women’s conditions.
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Titre: La perspective féministe a travers Lamalif (1965-1985): Une approche
historique

Résumé: Cet article s’intéresse a la revue Lamalif, qui représente I’une des magazines
ayant joué¢ un role décisif dans la structuration, aussi problématique soit-elle, du champ
politique socioéconomique et culturel au Maroc. Elle a permis aux écrivains et aux
intellectuels de “dialoguer” par textes interposés. L’ histoire du Maroc doit beaucoup a cette
revue qui a reflété a plusieurs niveaux les changements qu’avait connue le pays durant deux
décennies (1965-1985) pleins de divers rebondissements.

Mots-clés: Histoire des femmes, presse féministe, revue Lamalif, conditions de la
femme



